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10. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 12.12.2016  
 
 
Tomko: 
Moja taká interpelácia, taký návrh aj pre poslancov, uvažovať o námestie Štefana Romana, asi 
viete o čom rozprávam. Stále príde nový primátor a každý primátor si zmení vianočný 
stromček. Budeme  možno mať tých vianočných stromčekov všade, kde bude sa dať ale či to 
námestie, ktoré z časti je naše a z časti patrí súkromníkom neodkúpiť opäť do vlastníctva 
mesta a tam vybudovať to centrum, hlavné centrum mesta. Je to tam priestranné, samozrejme 
uvažovať aj o bývalom hoteli Tokaj čo s ním, lebo tam straší za svoje a prípadne dajakú 
platňu si tam dať pre svoje generácie, ktoré prídu po nás. Myslím si, že ja osobne by som si 
tam aspoň dajakú platničku kúpil. To len taký návrh, jak prísť naspäť k tomu námestiu, nie 
stále výhovorka, že nie sú peniaze ale myslím si, že by to aj skúsiť stalo zato.  
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade zmien vianočného stromčeka alebo nejakej možnosti odkúpenia, spätného 
odkúpenia námestia aj s objektmi v jeho blízkosti, je to možno otázka nejakej priority, ktorú 
by sme spoločne určili. Je pravdou aj to, že je to dlhodobí jav, problematický jav, ktorý je 
možno na škodu tohto mesta, keďže sa nachádza v jeho centrálnej časti. Takisto aj my si 
vieme predstaviť možno to, aby tento priestor slúžil na iné účely a viac bol využitý občanmi 
mesta aj na organizovanie podobných akcií ako bolo teraz rozsvecovanie vianočného 
stromčeka alebo Mikulášsky príchod, ale toto je záležitosť, ktorá sa týka jednania alebo resp. 
riešenia dvoch strán, čiže majiteľov a samotného záujemcu.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
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